
 

                                  
 
                     REPUBLIKA HRVATSKA 

 

     KOPRIVNIČKO – KRIŽEVAČKA  ŽUPANIJA 
                         Županijska skupština   
 
Koprivnica,  20. veljače 2015.   
       

Z A P I S N I K   
  

sa 13. sjednice Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije, koja je održana 17.  
veljače 2015. u Koprivnici, Zrinski trg 1/I u prostorijama Gradske vijećnice, s početkom u 
16,00 sati.   
  Sjednica je sazvana dopisom KLASA:  021-01/15-01/1, URBROJ: 2137/1-01/05-15-3 
 od 9. veljače 2015. godine.  
 
Sjednici prisustvuju članovi/članice Županijske skupštine: 

 -   Tomislav Babić, Marinko Bagarić, Mijo Bardek, Milan Bingula, Antun Bratanović, 
Franjo Car, Stjepan Ciganović, Ivana Čurdija, Zlatko Delimar, Biserka Đura, Damir Felak, 
Vjekoslav Flamaceta, Zdravko Gašparić, Goran Gregurek, Tomislav Ivanek, Irena Jagarinec, 
Andrija Jendrek, Slavko Konfic, Goran Kovačić, Miroslav Kovačić, Ivan Knok, Božidar 
Krapinec, Željko Lacković, Zlatko Makar, Marijana Markešić, Nenad Martinaga, Gordana 
Meñimorec, Vjekoslav Mužinić, Eugen Pali, Stjepan Peršin, Željko Pintar, Verica Rupčić, 
Tihomir Sokolić, Nada Stručić, Natalija Sučić, Zvonimir Širjan, Milica Todorović, Zdravko 
Tuba, Zdravko Valjak.   
 

Sjednici ne prisustvuju članovi:    
1. Darko Ledinski, opravdano,  
2. Mladen Švaco. 

 
Ostali prisutni: 

1. Darko Koren, župan,  
2. Ivan Pal, zamjenik župana, 
3. Darko Sobota, zamjenik župana,  
4. Marina Horvat Pavlic, pročelnica Upravnog odjela za poslove Županijske skupštine,  

župana i opće poslove,  
5. Robertina Zdjelar,  pročelnica Upravnog odjela za financije, proračun i javnu nabavu, 
6. Marijan Štimac, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, komunalne djelatnosti, 

poljoprivredu i meñunarodnu suradnju,  
7. Dražen Kozjak, pročelnik Upravnog odjela za prostorno ureñenje, gradnju, zaštitu 

 okoliša i zaštitu prirode, 
8. Željka Koluder Vlahinja, pročelnica Upravnog odjela za zdravstveno-socijalne djelatnosti, 
9. Branka Cuki, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, znanost, sport i 

nacionalne manjine,  
10. Ljubica Belobrk Flamaceta, pročelnica Službe za unutarnju reviziju,   
11. Melita Birčić, ravnateljica „PORE“ Razvojne agencije Podravine i Prigorja, 
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12. Željka Kolar, ravnateljica Javne ustanove za upravljanje zaštićenim prirodnim 
vrijednostima, 

13. Zlatko Filipović, ravnatelj Zavoda za prostorno ureñenje, 
14. Elizabeta Horvatić, predsjednica Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika na 

području Koprivničko-križevačke županije, 
15. Helena Matica Bukovčan, voditeljica Odsjeka za poslove Županijske skupštine i župana, 
16. Verica Ujlaki, voditeljica Odsjeka za informatičku podršku i informacijsku sigurnost, 
17. Nino Šegerc, viši stručni suradnik za informatiku, 
18. Sanja Dreven,  viša referentica za poslove Županijske skupštine, 
19. Ana Marija Vrček, polaznica stručnog osposobljavanja,  
20. Marko Murković, Podravski list,  Koprivnica, 
21. Sandra Levak Miklošić, Radio Drava,  
22. Željko Dragač, novinar Radio postaja Koprivnica, 
23. Goran Generalić, novinar. 
 
 PREDSJEDNIK: Sve vas srdačno pozdravljam. Otvaram 13. sjednicu Županijske 
skupštine Koprivničko-križevačke županije i pozdravljam sve prisutne na današnjoj sjednici. 

Molim pročelnicu da izvrši prozivku članova. 
 
(Pročelnica  Marina Horvat Pavlic vrši prozivku članova). 

  
 PREDSJEDNIK: Utvrñujem da je sjednici prisutno 39 članova i da ova Županijska 
skupština može donositi pravovaljane odluke.    
  Skraćeni zapisnik sa 12. sjednice smo primili. Ima li primjedbi na skraćeni zapisnik? 
Ako nema dajem skraćeni zapisnik za glasovanje.  
 Konstatiran da je skraćeni zapisnik  sa 39 glasova usvojen.  
   Za današnju sjednicu primili smo prijedlog sa 13 točaka dnevnog reda.  
 Otvaram raspravu o prijedlogu dnevnog reda. Ukoliko se nitko ne javlja dajem ovakav 
dnevni red na usvajanje. 
  
 Nakon glasovanja Županijska skupština jednoglasno, sa 39 glasova, prihvaća slijedeći 
 

D N E V N I   R E D: 
     

1.  Donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja:  
a) Nagrade Koprivničko-križevačke županije za životno djelo,  
b) Nagrade Koprivničko-križevačke županije za promicanje ljudskih prava „Mara 

Matočec“,  
c) Nagrade Koprivničko-križevačke županije za doprinos ugledu i promociji 

Koprivničko-križevačke županije, 
d) Nagrade Koprivničko-križevačke županije za iznimno postignuće u protekloj 

godini, 
e) Zahvalnica Koprivničko-križevačke županije, 

 
2. Donošenje Odluke o usvajanju Akcijskog plana provedbe Županijske razvojne strategije 

Koprivničko-križevačke županije za razdoblje 2011.-2013. za 2015. godinu, 
 
3. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o kreditiranju studenata s područja Koprivničko-

križevačke županije,   
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4. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Koprivničko-

križevačke županije za 2015. godinu, 
 
5. Donošenje Zaključka o rasporedu sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke županije 

za 2015. godinu (političkim strankama),    
 
6. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o korištenju sredstava Proračuna 

Koprivničko-križevačke županije za 2014. godinu – Proračunska zaliha:           
a) za studeni 2014. godine, 
b) za prosinac 2014. godine,   

7. Donošenje Rješenje o izmjeni Rješenja o izboru predsjednika i članova Odbora za  
dodjelu javnih priznanja  Koprivničko-križevačke županije, 

 
8. Donošenje Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Povjerenstva za procjenu šteta 

od elementarnih nepogoda Koprivničko-križevačke županije, 
 
9. Razmatranje Izvješće o mjerama provoñenja Programa „Meñunarodna suradnja i EU 

projekti“, s prijedlogom Zaključka,   
 
10. Razmatranje Informacije o provoñenju mjera prema Programu „Konkurentno 

gospodarstvo“, s prijedlogom Zaključka,  
 
11. Razmatranje Izvješća o obavljenim obdukcijama i radu mrtvozorničke službe za 2014. 

godinu, s prijedlogom Zaključka,  
 
12. Razmatranje Informacije o odobravanju i utrošenim sredstvima za pravo na troškove 

ogrjeva u 2014. godini, s prijedlogom Zaključka,  
 

13. Pitanja i prijedlozi članova Županijske skupštine. 
 
 
  PREDSJEDNIK: Sjednice su održali:  Odbor za statut i poslovnik, Odbor za 
zdravstvo i socijalnu skrb, Odbor za financije i proračun,  Odbor za gospodarski razvoj, 
Odbor za obrazovanje, kulturu, znanost, sport i nacionalne manjine, Odbor za poljoprivredu, 
šumarstvo i vodoprivredu, Odbor za meñunarodnu i meñužupanijsku suradnju te Odbor za 
izbor i imenovanja.   

 
 Klubovi članova Županijske skupštine takoñer su održali sastanke. 

 
  Prelazimo na 1. točku dnevnog reda.  
 

Točka 1. 
  
 PREDSJEDNIK: Prijedloge odluka s obrazloženjem smo primili.  Prijedloge je 
utvrdio Odbor za dodjelu javnih priznanja Koprivničko-križevačke županije. Raspravu je 
proveo i Odbor za statut i poslovnik i nema primjedbi.  
 Uvodno obrazloženje daje pročelnica Marina Horvat Pavlic. 
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 MARINA HORVAT PAVLIC: Kao što je navedeno u obrazloženju prijedloga, 
vidljivo je da je temeljem Odluke o javnim priznanjima Odbor za dodjelu javnih priznanja 
Koprivničko-križevačke županije raspisao javni poziv za dostavljanje prijedloga za dodjelu 
priznanja. Kao što vidite poziv je bio objavljen u Glasu Podravine, Podravskom listu te na  
web stranici Koprivničko-križevačke županije. Osim toga, radi šire obavijesti dostavili smo 
taj pisani prijedlog i na sve web stranice naših jedinica lokalne samouprave kako bi se što veći 
broj ljudi upoznao s pozivom. U predviñenom roku pristigli su prijedlozi koji su vam 
pobrojani u materijalu. Svi pozivi su bili valjani, osim jednog prijedloga koji nije udovoljavao 
članku 12. stavku 3. Odluke, a s obzirom da su i predlagač i kandidat bile jedna te ista osoba, 
pa u tom smislu nije bilo osnova za raspravu o tom prijedlogu. Nakon što su svi prijedlozi 
razmotreni, ishod su ove odluke koje su pred vama.  
 Htjela bih vas upoznati s jednom situacijom koja se dogodila, a to je da je jedna od 
kandidatkinja bila i članica Odbora za dodjelu javnih priznanja, pa je sukladno članku 22. 
Odluke, „ukoliko je za dodjelu priznanja predložen neki član Odbora, on se isključuje iz rada 
Odbora po prijedlozima za odreñeno priznanje i to samo za ono za koje je predložen“.  
 S obzirom da je gospodin Vargić dao ostavku na mjesto člana Županijske skupštine, 
ostalo je upražnjeno mjesto predsjednika Odbora. U tom smislu dužnost predsjednika obnaša 
potpredsjednica koja će vam pročitati prijedloge Odbora za dodjelu javnih priznanja 
Koprivničko-križevačke županije. 
 
 VERICA RUPČIĆ: U materijalima su vam pobrojani svi prijedlozi koji su pristigli ove 
godine za dodjelu nagrada. Ove godine nije bilo prijedloga za dodjelu nagrade za počasnog 
grañanina Koprivničko-križevačke županije.  
 U kategoriji Nagrade za životno djelo, primili smo četiri prijedloga i Odbor se odlučio 
da uputi prijedlog Županijskoj skupštini da to bude Martin Sagner iz Zagreba.  
 U kategoriji Nagrade za promicanje ljudskih prava „Mara Matočec“ stigao je jedan 
prijedlog i Odbor je podržao taj prijedlog, Verica Rupčić iz Đurñevca. 
 Kod Nagrade za doprinos, ugledu i promociji Koprivničko-križevačke županije imamo 
jedan prijedlog i to Udrugu slijepih Koprivničko-križevačke županije. 
 Za dodjelu Nagrade za iznimno postignuće u protekloj godini pristigla su četiri 
prijedloga, a Odbor je predložio Zorana Zlatara iz Drnja. 
 U kategoriji Zahvalnica zaprimljeno je sedam prijedloga, dodjeljuje se pet Zahvalnica 
i Odbor je uputio prijedlog Županijskoj skupštini da se Zahvalnice dodijele: 
 1. Vatrogasnoj zajednici Općine Gola, 
 2. Limenoj glazbi DVD-a Virje, 
 3. Klubu žena s bolestima dojke „Nada“ Koprivnica, 
 4. Dobrovoljnom vatrogasnom društvu Torčec, 
 5. Povijesnom društvu Koprivnica. 
  
 Svi prijedlozi obrazloženi su u materijalima.  
 
 PREDSJEDNIK:  Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 
 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti?  
 Otvaram raspravu. 
 
 ANTUN BRATANOVIĆ: Očito da svi ovi predloženi sigurno zaslužuju ove nagrade. 
Sigurno da je Odbor koji je odlučio o prijedlozima je u nijansama odlučivao koga će 
predložiti, obzirom da je broj limitiran. Nadam se da će iduće godine, kad će Odbor 
raspravljati o prijedlozima, pa ih na neki način podsjećam da ne zaborave jedno životno djelo 
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o kojem čovjeku ja puno znam, jer mi je bio učitelj, Željko Kovačić iz Podravskih Sesveta, 
sigurno da taj čovjek zaslužuje takvu nagradu. On je čitav svoj život, sebe i cijelu svoju 
obitelj podredio kulturi, prosvjeti i društvenom radu, ne samo u Podravskim Sesvetama, nego 
i  na nivou Hrvatske, a i šire. Vjerojatno ste čuli da se svake godine održava Olimpijada starih 
sportova, meñu inim, osobno je i njegovo djelo, a imate prilike vidjeti u knjizi gospodina 
Feletara gdje o tome piše. Čovjek je u poznim godinama, pa molim da ga ne zaboravite.  
 
 PREDSJEDNIK: Ukoliko se više nitko ne javlja, zaključujem raspravu i dajem na 
glasovanje predložene odluke. Glasovat ćemo za svaki prijedlog odluke posebno. 

 
Nakon glasovanja Županijska skupština  jednoglasno  sa 39 glasova „za“ donosi 

  
O D L U K U  

o dodjeli Nagrade Koprivničko-križevačke županije za životno djelo 
   Martinu Sagneru iz Zagreba 

 
 Nakon glasovanja Županijska skupština sa 34 glasa „za“,  4 „suzdržana“  i 1 „protiv“ 
donosi 

O D L U K U 
o dodjeli Nagrade Koprivničko-križevačke županije 

za promicanje ljudskih prava „Mara Matočec“ 
 
 Županijska skupština jednoglasno sa 39 glasova „za“ donosi 
 

O D L U K U 
o dodjeli Nagrade Koprivničko-križevačke županije za doprinos 

ugledu i promociji Koprivničko-križevačke županije 
 Udruzi slijepih Koprivničko-križevačke županije 

 
 Županijska skupština jednoglasno sa 39 glasova „za“ donosi 
    

O D L U K U 
o dodjeli Nagrade Koprivničko-križevačke županije 

za iznimno postignuće u protekloj godini 
Zoranu Zlataru iz Drnja   

 
 Županijska skupština  jednoglasno, sa 39 glasova „za“,  donosi 
  

O D L U K U 
o dodjeli Zahvalnice Koprivničko-križevačke županije 

Vatrogasnoj zajednici Općine Gola  
 

  Županijska skupština  jednoglasno sa 39 glasova „za“ donosi 
 

O D L U K U 
o dodjeli Zahvalnice Koprivničko-križevačke županije 

Limenoj glazbi Dobrovoljnog vatrogasnog društva Virje 
 

 Županijska skupština  jednoglasno sa 39 glasova „za“ donosi 
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O D L U K U 
o dodjeli Zahvalnice Koprivničko-križevačke županije 

Klubu žena s bolestima dojke „Nada“ iz Koprivnice  
 

 Županijska skupština  jednoglasno sa 39 glasova „za“ donosi 
 

O D L U K U 
o dodjeli Zahvalnice Koprivničko-križevačke županije 

Dobrovoljnom vatrogasnom društvu Torčec  
 

 Županijska skupština  jednoglasno sa 39 glasova „za“ donosi 
  

O D L U K U 
o dodjeli Zahvalnice Koprivničko-križevačke županije 

Povijesnom društvu Koprivnica 
 

Sve odluke prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio.  
  

Točka 2. 
  

 PREDSJEDNIK:  Prijedlog Odluke i Akcijski plan smo primili. Raspravu su proveli 
Odbor za statut i poslovnik i Odbor za gospodarski razvoj te su podržali prijedlog. 
 
    Obrazloženje daje župan Darko Koren. 
 
 DARKO KOREN: Iz samog obrazloženja ove Odluke vidite o čemu se radi. 
Temeljem naputka Ministarstva regionalnog razvoja 12. studenoga 2013.godinu donesena je 
Odluka o produljenju važenja Županijske razvojne strategije, a 18. rujna 2014. godine, 
naputkom se predlaže produljenje primjene postojeće Županijske razvojne strategije za 2015. 
godinu. To je poštivanje svih naputaka i zakona. Akcijski plan je dokument koji prati 
provedbu Županijske razvojne strategije, a izrañen je od strane nositelja izrade naše „PORE“ 
u suradnji sa Radnom grupom za izradu same Strategije.   
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. Ukoliko se nitko ne javlja zaključujem 
raspravu i dajem Odluku na usvajanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno sa 39 glasova „za“ donosi 

 
Odluku o usvajanju Akcijskog plana provedbe Županijske razvojne strategije 

Koprivničko-križevačke županije za razdoblje 2011.-2013. za 2015. godinu 
 
 Odluka i Akcijski plan prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 3. 
 
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu su proveli Odbor za statut 
i poslovnik i Odbor za obrazovanje, kulturu, znanost, sport i nacionalne manjine te su podržali 
prijedlog. 
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 Obrazloženje daje pročelnica Marina Horvat Pavlic. 
 
 MARINA HORVAT PAVLIC: Mijenja se članak 2., s obzirom na činjenicu da se 
financijska sredstva za studentske kredite osiguravaju, ne samo u Proračunu Koprivničko-
križevačke županije, već i u suradnji s poslovnom bankom s kojom se sklapa ugovor. Na taj 
način se preciznije definira ono što se i do sada radilo. Radi ekonomičnosti i efikasnosti 
Povjerenstva predlaže se da se broj članova u Povjerenstvu sa šest smanji na četiri. 
 
               PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. Ukoliko se nitko ne javlja, zaključujem 
raspravu i dajem prijedlog Odluke na glasovanje. 
 
               Županijska skupština jednoglasno sa 39 glasova „za“ donosi 
 

   Odluku o izmjenama Odluke o kreditiranju studenata s područja 
 Koprivničko-križevačke županije 

 
 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 4. 
 
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu su proveli Odbor za statut 
i poslovnik i Odbor za financije i proračun te su podržali prijedlog. 
       
 Obrazloženje daje župan Darko Koren. 
 
 DARKO KOREN: Kod ove Odluke došlo je do greške, jer nije do kraja usklañena sa 
aktima naše ustanove. Da bismo mogli koristiti i konzumirati odreñene pogodnosti u smislu 
financija, moramo ovu Odluku izmijeniti na način kako je to opisano u samom obrazloženju.  
 
    PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. Ukoliko se nitko ne javlja zaključujem 
raspravu i dajem prijedlog na glasovanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno (39 glasova „za“) donosi 
 

Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna  
Koprivničko-križevačke županije za 2015. godinu 

 
   Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 5. 
 
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Zaključka smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 
financije i proračun te je podržao prijedlog. Ovu točku imali smo na prošloj sjednici, ali je 
bila povučena radi izmjene iznosa do kojeg je došlo radi izmjene sastava Županijske 
skupštine, odnosno došla je nova članica,  a budući se na žensku kvotu dobiva 10% više 
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iznosa bilo je potrebno napraviti izmjenu Zaključka. Sada je pripremljen s točnim iznosima, a 
što je u obrazloženju opisano. 
  Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 
javiti? Otvaram raspravu. 
 
 ZLATKO DELIMAR: Po ovoj točki podnosim amandman na Zaključak o rasporedu 
sredstava političkim strankama, članovima s Liste birača, Proračuna Koprivničko-križevačke 
županije za 2015. godinu. U članku 1. umjesto iznosa od 515.000,00 kuna političkim 
strankama koji imaju članove u Županijskoj skupštini treba biti iznos 360.491,02 kuna. 
  
     Socijalno demokratska partija Hrvatske, Županijska organizacija Koprivničko 
križevačka, Koprivnica, umjesto iznosa  87.267,30 kuna  - iznos od 61.078,11 kuna.    
   Hrvatska narodna stranka – Liberalni demokrati, Županijska organizacija 
Koprivničko-križevačka, Koprivnica umjesto iznosa 38.102,62 kuna -  iznos  26.671,83 kuna.     
   Hrvatska demokratska zajednica, Koprivničko-križevačka županija, Koprivnica, 
umjesto iznosa  125.369,93 kune - iznos  87.758,97 kune.     
   Hrvatska socijalno-liberalna stranka, Županijska organizacija Koprivničko-križevačka, 
Koprivnica umjesto iznosa 13.520,29 kuna  - iznos 9.464,20 kuna. 
   Hrvatska seljačka stranka, Županijska organizacija Koprivničko- križevačke županije, 
Koprivnica umjesto iznosa  137.661,09 kuna   -  iznos 96.362,77 kuna.    
    Hrvatska stranka umirovljenika, Županijska organizacija Koprivničko-križevačka, 
Koprivnica umjesto iznosa  24.582,34 kuna - iznos 17.207,64 kuna. 
      Autohtona-Hrvatska stranka prava, Zagreb, umjesto iznosa 12.291,17 kuna - iznos  
8.603,82. 
    Stranka umirovljenika, Zagreb, umjesto  13.520,29 kune  -  iznos 9.464,20 kuna.  
        Hrvatski laburisti – Stranka rada, Podružnica Koprivničko-križevačke županije, 
Koprivnica umjesto   25.811,46 kuna -  iznos 18.068,02 kuna. 
     Članu Županijske skupštine izabranom s liste grupe birača  Bardek Miji, na poseban 
račun,  umjesto  12.291,17 kuna  -  iznos 8.603,82.     
    Članu Županijske skupštine izabranom s liste grupe birača Lacković   Željku, na 
poseban račun, umjesto   12.291,17 kuna -  iznos 8.603,82 kune.     
    Članu Županijske skupštine izabranom s liste grupe birača, Švaco Mladenu, na  
poseban račun, umjesto 12.291,17 kuna - iznos 8.603,82 kune. 
 Obrazloženje:  
     U ovim, gospodarski,  teškim vremenima  svjesni  smo  da  su sredstva  koja Županija  
dodjeljuje  za  rad  političkih  stranaka  previsoka  te  smatramo  da  ih  treba smanjiti. S druge  
pak  strane  u  našoj  županiji  imamo  hvale-vrijedne  inicijative  s kojima  se  pomaže  
najugroženijim  skupinama  našeg  društva,  poput udruge „Šegrtsko srce“  koja  je  i  na  naš  
ponos  postala  Ponos Hrvatske. 
    Obzirom  da  iz  udruge  „Šegrtsko srce“  dolaze  informacije  da  žele  pokrenuti 
socijalnu  zadrugu  u  kojoj  bi  zaposlili  osobe  s  invaliditetom  koje  su  završile pomoćna  
zanimanja  u  Obrtničkoj školi,  smatram  da  bi  sa  iznosom  od  154.508,98 kuna  značajno  
pomogli  u  oživotvorenju  ove  inicijative. 
    Stoga  predlažemo  ovaj  amandman  na  usvajanje  i    nadamo  se  da  će  imati 
razumijevanje  od  strane  svih  političkih  opcija,  te da ćemo  jednoglasno  usvojiti ovaj  
prijedlog. 
     Rečeni  iznos  treba  preraspodijeliti  u  županijskom  proračunu  na  stavku  tekuće 
donacije. 
 



 9

 PREDSJEDNIK: Ukoliko se nitko ne javlja, molim predlagača da se očituje o ovom 
amandmanu. 
 
 DARKO KOREN: Mi smo u nekim našim raspravama kao Klub predviñali da bi 
moglo doći do ovakvog ili sličnog prijedloga i dogovorili smo se da ne prihvatimo nikakve 
prijedloge ili amandmane koji su motivirani, isključivo takvim demagoškim pobudama, jer 
smatramo da svaka ozbiljna i odgovorna politička stranka za svoje djelovanje mora imati i 
sredstva. Sredstva iz Proračuna su najčišća i najpošteniji oblik financiranja političkog 
djelovanja stranaka koja vas lišavaju onda potrebe da tražite neke druge izvore. Netko može 
reći da su ta sredstva velika, netko će reći da nisu dostatna, pogotovo mi koji smo malo 
odgovorniji od drugih za funkcioniranje stranaka. Smatramo da su ona u ovom trenutku 
primjerena, poštujući i dobronamjernost u želji da se financijski pomognu neke druge 
inicijative, poput spomenute „Šegrtsko srce“ za koju smo neki dan održali prijem. Ja i 
zamjenici i moje pročelnice svi smo se učlanili u tu udrugu i dat ćemo osobno svoj doprinos i 
pomoći djeci kojima je to potrebno. Iznaći ćemo i neke druge načine i izvore da pomognemo i 
toj udruzi i mnogim drugima, ali smatramo da to ne trebamo činiti na ovakav način, jer je to 
čista demagogija. U ovoj godini će biti parlamentarni izbori i sve ozbiljne stranke će imati 
povećane troškove, ako smo realni i pošteni. Možda neke stranke nemaju ambicija, možda ih 
neće zanimati ti parlamentarni izbori, a oni se mogu odreći svojih prihoda iz županijskog 
proračuna svojim odlukama bez obzira na ovaj iznos o kojem danas odlučujemo. Odbija se 
ovaj amandman i prijedlog  i predlaže se da se usvoji Zaključak u predloženom obliku. 
 
 TOMISLAV BABIĆ: Predlažem da napravimo pauzu. 
 
 PREDSJEDNIK: Odreñujem pauzu od 10 minuta. 
 
 (nakon pauze) 
 
 PREDSJEDNIK: Molim da se izvrši prozivka članova Županijske skupštine. 
 
 (Marina Horvat Pavlic vrši prozivku članova Županijske skupštine) 
 
 PREDSJEDNIK: Konstatiram da nas je i dalje 39 prisutnih. 
 Raspravu smo proveli. Imamo amandman člana Županijske skupštine gospodina 
Delimara koji u bitnoj stvari kaže da bi se kod rasporeda sredstava političkim strankama 
umjesto 515.000,00 kuna rasporedilo 360.491,02 kuna, to je 30% umanjenje.  
 Dajem predloženi amandman na usvajanje. 
 
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da sa 2 glasa „za“ amandman nije usvojen. 
 
 PREDSJEDNIK: Dajem na usvajanje Zaključak o rasporedu sredstava Proračuna 
Koprivničko-križevačke županije za 2015. godinu. 
 
 Nakon glasovanja Županijska skupština sa 37 glasova „za“ i 2 „protiv“ donosi 
  

Zaključak o rasporedu sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke županije  
za 2015. godinu (političkim strankama) 

 
 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 6. 

 
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Zaključka smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 
financije i proračun te je podržao prijedlog. 
    Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 
javiti? Otvaram raspravu. Ako se nitko ne javlja, zaključujem raspravu i dajem na usvajanje 
svaki prijedlog posebno. 
 Županijska skupština jednoglasno sa 39 glasova „za“ donosi 
 
Zaključak o usvajanju Izvještaja o korištenju sredstava Proračuna Koprivničko-
križevačke županije za 2014. godinu – Proračunska zaliha:           

a) za studeni 2014. godine, 
b) za prosinac 2014. godine. 

 
 Zaključci se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 7. 
 
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Rješenja smo primili. Raspravu je proveo Odbor za izbor 
i imenovanja i podržao je prijedlog.  
       
 Prema potrebi obrazloženje može dati predsjednik Kluba  Socijaldemokratske partije 
Hrvatske - SDP, Hrvatske narodne stranke – Liberalni demokrati - HNS, Hrvatske stranke 
umirovljenika - HSU i Hrvatske socijalno-liberalne stranke – HSLS Tomislav Babić.  
 
 Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 
javiti? Otvaram raspravu. Ako se nitko ne javlja, zaključujem raspravu i dajem prijedlog 
Rješenja na glasovanje. 
 
 Nakon glasovanja Županijska skupština sa 38 glasova „za“ i 1 „suzdržan“ donosi 
 

Rješenje o izmjeni Rješenja o izboru predsjednika i članova  
Odbora za  dodjelu javnih priznanja  Koprivničko-križevačke županije 

 
    Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 8. 
 
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Rješenja smo primili. Raspravu su proveli Odbor za 
izbor i imenovanja i Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodoprivredu  
te su podržali prijedlog. U tom prijedlogu ima jedna greška, pod brojem 6. Vesna Kadija 
Cmrk nije iz Koprivnice, nego iz Đelekovca.  
 
 Obrazloženje prema potrebi može dati zamjenik župana Darko Sobota.  
             Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 
javiti?   
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 TOMISLAV BABIĆ: Da li tu ne postoji nekakva nespojivost dužnosti ili nešto 
slično, budući da gospodin Bingula i gospodin Gregur surañuju ili rade u osiguravajućim 
kućama.  
 Ako nam možete ukratko objasniti koji su bili kriteriji za izbor u Povjerenstvo? 
 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu za članove i članice. Ako se nitko ne javlja 
molio bi predlagača da se očituje na primjedbe.  
 
 DARKO SOBOTA: O tome da li ima sukoba interesa to će nam pročelnica objasniti. 
Mislim da je čak prednost biti u osiguravajućem društvu. Kriteriji po kojima se predlagalo 
članove u Povjerenstvo, pa ovo su uglavnom agronomi i ljudi koji su uglavnom ovlašteni za 
procjene. Te osobe su bile i ranije članovi, pa smo ih i dalje predložili. 
 
 PREDSJEDNIK: Te štete u pravilu ne isplaćuju osiguravajuća društva, nego ovo 
Povjerenstvo radi procjenu koja se šalje prema državnom povjerenstvu i Vladi i onda ona 
odreñuje. Do sada nitko nije postavljao pitanje sukoba interesa, mislim da su ti ljudi iz 
osiguravajućih društava stručni da mogu procijeniti štete.  
 Dajem prijedlog Rješenja na glasovanje. 
 
 Županijska skupština sa 38 glasova „za“ i 1 „suzdržan“ donosi 
 

Rješenje o imenovanju predsjednika i članova Povjerenstva za procjenu šteta 
 od elementarnih nepogoda Koprivničko-križevačke županije 

  
 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 9.  
  
 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu su proveli Odbor za gospodarski 
razvoj i Odbor za meñunarodnu i meñužupanijsku suradnju i nemaju primjedbi.       
 Obrazloženje može dati zamjenik župana Darko Sobota. 
 Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 
javiti? Otvaram raspravu. Ako se nitko ne javlja, zaključujem raspravu i dajem Izvješće na 
glasovanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno sa 39 glasova „za“ donosi 
 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o mjerama provoñenja 
 Programa „Meñunarodna suradnja i EU projekti“ 

  
 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 10. 
 
   PREDSJEDNIK: Informaciju smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 
gospodarski razvoj i nema primjedbi. 
 
 Obrazloženje daje zamjenik župana Darko Sobota.  
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 DARKO SOBOTA: U protekloj godini po programu mjera „Konkurentno 
gospodarstvo“ iz proračuna naše Županije isplaćeno je ukupno 3.075.303,27 kuna. Prošli 
tjedan je Župan sa ministrom Marasom potpisao ugovor o tom kreditu na 40 milijuna kuna s 
mogućnošću i povećanja. Vjerujem da će nakon objavljenih poziva i natječaja za taj kredit 
interes biti veliki, upravo onakav kakav je on u našoj Županiji unatrag zadnjih 12 godina i bio. 
Podsjetit ću da je gotovo 1400 partija kredita u tih 12 godina i gotovo 500 milijuna kuna na taj 
način podijeljeno preko komercijalnih banaka. Jedna smo od rijetkih županija koja daje 
subvenciju 1% kamate i poduzetnicama i poduzetnicima.  
 Ono s čime ne možemo biti zadovoljni da na području naše Županije se sve manje 
ulaže u poduzetničke zone, ali to je stvar investitora. Vjerujem da će ove godine taj iznos biti 
značajniji. Koliko znamo u nekim poduzetničkim zonama interesa za ulaganje ima i vjerujem 
da će s prvim danima proljeća i to krenuti.  
 Želim spomenuti razvoj financijskih instrumenata za potporu gospodarskih 
aktivnosti, utrošeno je 73% od planiranog. Ono što veseli, izrada geografskog i zemljišno 
informacijskog sustava, geografsko geološke studije potencijala i gospodarenja mineralnim 
sirovinama na prostoru naše Županije od 261.250,00 kuna. Imali smo jednu prezentaciju 
nastavka INE Naftaplin na području Općine Legrad, Koprivnički Ivanec, Đelekovec i 
Peteranec gdje se nastavljaju istraživanja i one informacije koje smo mi dobili od djelatnika 
INE Naftaplin koji su vršili tu prezentaciju, do samog istraživanja ne bi ni došlo, niti bi se išlo 
u istraživanje da nema pouzdanih podataka da plina i nafte, posebice nafte na ovom području 
ima. Stoga je za očekivati da te jedinice lokalne samouprave u skoroj budućnosti će imati tu 
sreću da se na njihovom području eksploatira mineralna sirovina i da će njihovi proračuni biti 
znatno veći nego su to danas. Zasigurno da se to neće dogoditi za godinu, dvije, ali u nekom 
drugom mandatu da.   
  
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. Ako se nitko ne javlja zaključujem raspravu i 
dajem Informaciju na usvajanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno sa 39 glasova „za“ donosi  
 

Zaključak o prihvaćanju Informacije o provoñenju mjera prema 
 Programu „Konkurentno gospodarstvo“ 

 

 Zaključak i Informacija prilažu se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 11. 
 
 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo odbor za zdravstvo i 
socijalnu skrb i nema primjedbi. 
 
 Obrazloženje daje predsjednica Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika 
gospoña Elizabeta Horvatić. 
 
 ELIZABETA HORVATIĆ: Tijekom 2014. prema očevidnicima na području 
Koprivničko-križevačke županije obavljeno je 865 pregleda osoba umrlih izvan zdravstvene 
ustanove. Od ukupno pregledanih 865 njih 468 su žene od kojih je 150 starije od 65. godina. 
Mrtvozornici su, kada je uzrok smrti bio nepoznat ili su sumnjali na nasilnu smrt, tijela umrlih 
uputili  na patologiju radi obdukcije. Tijekom 2014. godine mrtvozornici su na obdukciju 
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uputili 21 umrlu osobu. Županijska skupština Koprivničko-križevačke županije na prijedlog 
općinskih odnosno gradskih vijeća imenovala je mrtvozornike za područje svojih općina, 
odnosno gradova.  
 U prošloj godini od ukupno 43 imenovana mrtvozornika samo njih 33 je obavljalo 
iste poslove. Zakon o zdravstvenoj zaštiti člankom 189. propisano je da se za svaku umrlu 
osobu utvrñuje vrijeme i uzrok smrti, a utvrñuje ju doktor medicine. Iznimno to može utvrditi 
i druga osposobljena osoba zdravstveni djelatnik, na način koji je utvrñen Pravilnikom. 
Županijska skupština utvrdila je naknadu za pregled umrle osobe i trošak prijevoza 
mrtvozornika koji iznosi ukupno 310 kuna bruto po jednom pregledu. Voljela bih kada bi 
mogla kao predsjednica Povjerenstva za mrtvozorstvo apelirati i sugerirati Županijskoj 
skupštini da, obzirom je struka mrtvozorenja doista teška, tjeskobna, naporna, vrlo odgovorna, 
a ta materijalna stavka sukladna je s dignitetom bavljenja, ne samo te struke nego bilo koje 
druge, da se taj iznos od 310,00 kuna bruto, na neki način promijeni na bolje. Ako bi razlog 
nekakvoj nepromjeni bio to da je takav iznos u cijeloj Hrvatskoj, mogli bi kao Koprivničko-
križevačka županija, obzirom da prednjačimo, u pozitivnom smislu, biti na neki način preteča 
takvih pozitivnih promjena. U Proračunu Koprivničko-križevačke županije za 2014. godinu 
za rad mrtvozorničke službe osigurano je 306.000,00 kuna, a od toga je za nabavku uredskog 
materijala i ostalo potrošeno oko 9.000,00 kuna. Na djelatnosti za patologiju Opće bolnice od 
ukupno 639 umrlih osoba učinjeno je 205 obdukcija.  
 Povjerenstvo je prikupilo i pregledalo, te s danom 31. prosinca 2014. godine 
zaključilo očevidnike svih mrtovzornika koji su tijekom godine obavljali preglede osoba 
umrlih izvan zdravstvene ustanove.   
  
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. Ako se nitko ne javlja zaključujem raspravu i 
dajem Izvješće na glasovanje.  
 
 Županijska skupština jednoglasno, sa 39 glasova „za“, donosi 
 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o obavljenim obdukcijama  
i radu mrtvozorničke službe za 2014. godinu 

 

 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 12. 
  
  PREDSJEDNIK: Informaciju smo primili. Raspravu je proveo Odbor za zdravstvo i  
socijalnu skrb koji je predložio zaključak koji vam je podijeljen prije sjednice.  
 Obrazloženje može dati zamjenik župana Ivan Pal. 
 
 IVAN PAL: Razgovarao sam s pročelnicom i članovima Odbora. Neće biti problema 
da ponovimo inicijativu prema Ministarstvu socijalne politike i mladih da se omogući i 
korisnicima stalne socijalne pomoći, subvencija za neke druge vrste ogrijeva. Zakonom je 
regulirano kako je regulirano. Činjenica je da danas ima ljudi koji imaju plin u svojim 
kućama, a u socijalnim su kategorijama. To je nešto što u budućnosti možemo napraviti. 
Osobno smatram da bi najbolje bilo da ide jedna inicijativa prema Hrvatskoj zajednici 
županija, jer je to problem u svim županijama. Mislim da nema nikakvog razloga da se to ne 
napravi i to uzimamo u zadatak.  
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 Što se tiče drugog dijela, jasno je da mi ne možemo utjecati na to tko će dobiti 
ogrjev. Imamo i neugodnih situacija, kad ne možete ljudima koji su u potrebi, a nažalost 
danas je mnogo ljudi u potrebi, onaj kriterij socijalnog kartona je nizak i ako prelazite jednu 
kunu po članu obitelji nemate pravo. Nažalost, ne možemo puno pomoći. Bilo je lakše kada je 
to išlo preko socijalnih vijeća u jedinicama lokalne samouprave.  
 
   Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 
javiti? Otvaram raspravu. Ako se nitko ne javlja zaključujem raspravu i dajem na usvajanje 
ovu Informaciju. 
 
 Županijska skupština jednoglasno sa 39 glasova „za“ donosi  
 

  Zaključak o prihvaćanju Informacije o odobravanju i utrošenim sredstvima 
 za pravo na troškove ogrjeva u 2014. godini 

 
    Zaključak i Informacija prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 13. 
  

 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu pod točkom „Pitanja i prijedlozi članova“. 
  
 ANTUN BRATANOVIĆ: Moje pitanje odnosi se na 280 nezaposlenih ljudi u Naturi i 
1000 kooperanata koji nemaju gdje predavati svoje poljoprivredne proizvode, iz Đurñevca i 
okolice Đurñevca. Radio sam i gradio sa svim tim ljudima mnoge te objekte, a sve je otišlo u 
stečaj. Mnogi pitaju, da li se ikakvi pravni postupci vode protiv odgovornih osoba koje su 
dovele do stečaja tog poduzeća?  Natura Agro u Đurñevcu je daleko više nego Podravka u 
Koprivnici. 
 
 ZLATKO DELIMAR: Pitanje za gospodina župana ili zamjenika župana u čijem je to 
resoru. Prema zadnjim podacima Državnog zavoda za statistiku rast industrijske proizvodnje 
na nivou Hrvatske zabilježen je oko 5,3%. Prema nekim ekonomskim analitičarima, ta brojka 
je optimistična, doseže i do 8%.  
 Pitanje, imate li podatke kolika je ta brojka u našoj Županiji? Da li pratimo trend ili 
smo bolji od prosjeka, ili kaskamo za ostatkom Hrvatske? 
 
 STJEPAN CIGANOVIĆ: Moje pitanje na prošloj sjednici koje sam postavio odnosilo 
se na utvrñene konačne štete na nivou Županije. Iz odgovora se vidi da su povjerenstva s 
nivoa Županije sve odradila i  Županijsko povjerenstvo je sve uputilo prema Državnom 
povjerenstvu za elementarne nepogode. Kao što je vidljivo iz odgovora stoji da je Vlada 
Republike Hrvatske samo na jedan dio za Općinu Kalnik dodijelilo 9.142,00 kune, dok za 
ostale općine koje su imale velike štete nije do danas došao nikakav odgovor, niti povratna 
informacija. Zadnja elementarna nepogoda bila je 29. listopada, poplava Grada Đurñevca, 
Općine Gornja Rijeka. Od tog vremena do danas prošlo je dosta vremena, gubim nadu da 
ćemo i dobiti odgovor od Državnog povjerenstva i Vlade Republike Hrvatske.  
 Ono što me smeta, sudjelovao sam u tim poplavama u našoj Općini, gdje su stradali 
usjevi. Pomagali smo i Slavoniji u prikupljanju hrane za njih. Razumijem da je prioritet dati 
pomoć ljudima kojima su stradale kuće, nego nama gdje su stradali usjevi. Mislim da bi bilo 
korektno da se na upit Županije   barem odgovori, da li ima sredstava, nema sredstava, da 
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znamo na čemu smo. Što napraviti, da li ponovno uputiti pitanje, ostavljam to vama na 
razmišljanje. Mislim da bi bilo dobro da im se ponovno uputi upit. 
 Kada su bile te poplave, Vi ste župane rekli, da će se oformiti radne grupe. Podsjećam, 
ja sam kod svoje Općine zabilježio i mogu pokazati mjesto, radi se, po mojoj procjeni o oko 
400 m, mi sa tih 400 m, to jedan ICB napravi za dva dana i mi bi praktički riješili Novo Virje 
kao Općinu da nemamo ubuduće te štete. 
 
 ŽELJKO LACKOVIĆ: Zamolio bi župana i županijska radna tijela da upute jedan 
dopis prema Vladi Republike Hrvatske koji bi se odnosio na pitanje reguliranja visine rente. 
Do sada je bilo dosta, odnosno puno aktivnosti, ali se zašutjelo i stalo se s tim, a mislim da su 
za to valjani razlozi. Jedan je taj da sada nova koncesijska odobrenja koja će se odobravati na 
području Jadrana će nositi preko 50% koncesije, dok je na našem području 10%. Kad vidimo 
ovu situaciju da od davanja u koncesije naših autocesta neće biti ništa, pa očito neće biti 
izgrañene niti ove ceste koje su obećane da će biti grañene, podravski ipsilon, da mi ne bi 
ostali izolirani, onda bi bilo pravično da se zatraži od Vlade da nam prenese 50%, pa da sa 
prihodom koji se stvara na našem području mi sami napravimo ceste, kad su nam se već 
nagurali tamo 101 dalmatinac u naplatne kućice i ne daju da se prodaju te ceste, niti da se 
vrate dugovi, niti da se naprave ceste na našoj strani.  
 Mislim da smo davanjem Nagrade za životno djelo našem uvaženom sunarodnjaku 
gospodinu Sagneru koji je u dosta znakovitoj ulozi Dudeka obilježio naš kraj i svoje 
sudjelovanje u Saboru u dva mandata, da ne bi mi u ovo predizborno i kasnije vrijeme, novih 
vlada koje se trebaju skrojiti, na njegovom tragu, nego da se uspijemo izboriti, kao što se to 
uspijevaju izboriti južni krajevi, ako ništa drugo, barem budimo jednaki kao i oni. Mislim da 
imate puni legimitet svi s ovoga područja da postavite takav zahtjev, neovisno o lijevoj ili 
desnoj opciji i da ćete dobiti punu podršku od svih nas. 
 
 PREDSJEDNIK: Župane, da li želite odgovoriti na pitanja? 
 
 DARKO KOREN: Neka pitanja zahtijevaju pisane odgovore.  
 Gospodinu Bratanoviću, mi nemamo spoznaje u kojoj mjeri se i da li se vode kakovi 
pravni postupci protiv odgovornih osoba iz perioda prije nego su tvrtke o kojima govorite 
otišle u stečaj. Znam da je njihov status danas poznat, da imamo svoje vlasnike, da manje ili 
više uspješno funkcioniraju u segmentu mljekarstva i ovaj proizvodni zajedno sa hladioničkim 
kapacitetima, voćnjacima i farmama. Mogu vas informirati da su nedavno bili kod nas na 
razgovoru predstavnici Poljoprivredne zadruge Osatina, koji su vlasnici tog segmente i izložili 
su neke svoje razvojne planove koji u dobroj mjeri ovise i o odreñenim okolnostima ljudske 
prirode. Pretpostavljam da će po tom pitanju, ili već jesu, kontaktirati Grad Đurñevac i 
gradonačelnika da se sa više mjesta pomogne u rješavanju tih problema. Ono što sam čuo od 
njih, dajem nekakav optimizam i nadu da će se ponovno taj sustav razviti, barem približno do 
one mjere na kakvom je bio u periodu o kojem Bratanović govori.   
 
 Usporedba sa Podravkom i vezano na pitanje gospodina Delimara, nemamo trenutno 
podatke o industrijskoj proizvodnji na razini Županije, ali možemo provjeriti da li se ti podaci 
mogu dobiti u Gospodarskoj komori ili Državnom zavodu za statistiku. O tome ćemo vas 
pismeno izvijestiti.  
 
 
 
 



 16

 O industrijskoj proizvodnji na prostoru ove Županije, makar to nije dobro, možemo 
nagañati iz procesa koji su vidljivi i koje pratimo, nažalost, najviše kroz medije, posebice kad 
govorimo o našem najvećem i najznačajnijem gospodarskom subjektu Podravci, vidjeli smo 
rezultate poslovanja. Znamo, otprilike, što se tamo dogaña, možemo iz toga iznositi odreñene 
stavove. Ne treba negativno reagirati na to što župan govori. Neću to sad iznositi, jer bi to 
netko protumačio da se bavimo politikom, iako se treba baviti politikom, jer mislim da su 
ugroženi vitalni interesi ovoga prostora. 
  
 Oko elementarnih nepogoda, slažem se s primjedbama člana Ciganovića. Nedavno 
smo razgovarali o toj radnoj grupi koja će imati zadatak da napravi jednu analitiku cjelokupne 
problematike i da dade prijedloge i rješenja. Dali smo zadatke, nadam se da će se oni početi 
izvršavati prije nego te oznake na stablima izblijede.  
 
 Inicijativa gospodina Lackovića, gradonačelnika Đurñevca mislim da je pozitivna. 
Zamjenik Sobota je dosta uključen u tu problematiku, redovito se održavaju sastanci. To nisu 
samo pitanja za koja smo mi zainteresirani nego i šire područje. Teško je očekivati da će 
netko uslišati ova rješenja koja ste Vi iznijeli, ali se slažem da se pokrene inicijativa bilo 
kojeg obima. Mi prihvaćamo taj Vaš prijedlog, ali realno očekujući, ne mislim da ćemo ove 
godine uspjeti nešto po tom pitanju profitirati. Možemo se još konzultirati, jer pretpostavljam 
da možda imate neke spoznaje koje mi nemamo i zajedno nastupiti u tom smislu. 
 
  PREDSJEDNIK: Zahvaljujem svima na sudjelovanju i završavam sjednicu.  
 
 Sjednica završena u 17,28 
 
 
ZAPISNIK SASTAVILA:       PREDSJEDNIK: 
       Sanja Dreven               Damir Felak, dipl.ing. 
  
 
    
 

  
 

 


